臺南市政府環境保護局

垃圾強制分類宣導單

    親愛的市民朋友，為減少垃圾產生量，請落實垃圾分類，垃圾排出時應分成「一般垃圾」、「資源回收物」及「廚餘」三大類，並依照各區清潔隊收運的時間、地點交給垃圾車及資源回收車。
Dear Tainan citizens, in order to enhance garbage sorting and reduce waste amount, each household should divide the garbage into three types, including Trash, Recyclable Materials, and Food Waste. Please take out your trash to the garbage and recycling trucks at the collection time and place.

   本局即日起實施強制垃圾分類宣導及破袋查核勸導，並自本(105)年5月1日起進行告發處分，屆時若未依規定分類一般廢棄物，將依廢棄物清理法第50條第2款規定，處新臺幣1,200元以上6,000元以下罰鍰。
The Environmental Protection Bureau of Tainan City Government will enforce the policy of garbage classification and rip open the garbage bags to inspect the contents. Citizens will be advised to perform garbage classification and fines will be implemented from May 1, 2016. Citizens will be fined 1,200 to 6,000 NT dollars if they don’t obey the rule of garbage classification.
溫馨提醒您~
打包垃圾袋前，請再次確認下列資源回收物是否確實分類回收，以免違法受罰。

	□1.鐵容器
	□2.鋁容器
	□3.玻璃容器
	□4.鋁箔包

	□5.紙容器
	□6.塑膠容器
	□7.保麗龍杯
	□8.農藥容器

	□9.乾電池
	□10.資訊物品
	□11.電子電器
	□12.照明光源

	□13.紙類
	□14.鐵類
	□15.鋁類
	□16.玻璃類

	□17.塑膠類
	□18.光碟片
	□19.行動電話
	□20.充電器

	□21.無髒污塑膠袋
	□22.衣服
	□23.廚餘


   有相關疑義，請洽詢臺南市政府環境保護局︰06-2686751分機307至309。
~邀請您一起做好資源回收、垃圾減量，共創幸福大臺南~
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Recycling Item List of Tainan City
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Wastes can be classified into three categories: recyclable materials, food waste, and trash
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臺南市政府環境保護局廣告


行政院環境保護署補助辦理









